
 
 

  
  

ZÁPIS č. 3/2023   
zo zasadnutia Kolégia dekana FEI STU zo dňa 

03.07.2023 
  
  
PRÍTOMNÍ:   
podľa prezenčnej listiny 
 
OSPRAVEDLNENÍ: 
doc. Ing. Martin Donoval, PhD., Mgr. Pavel Lackovič, PhD. 
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie rokovania 
2. Pedagogika 

• Ukončenie letného semestra 
• Prijímacie konanie 
• Vnútorný systém kvality 

3. Veda, výskum a medzinárodné vzťahy 
4. Rozpočet FEI STU 
5.  Nová metodika z ministerstva školstva  
6.  Rôzne  

 
 
K bodu 1:   Otvorenie rokovania  
Dekan prof. Kutiš privítal  členov Kolégia dekana a oboznámil ich s programom rokovania.  
 
K bodu 2:   Pedagogika 

• Ukončenie letného semestra 
Ing. Sojak informoval o počte absolventov za akademický rok 2022/2023: 
- bakalárske štúdium: 276 absolventov (na Cenu rektora navrhnutí štyria a Cenu dekana päť 

študentov), 
- inžinierske štúdium: 295 absolventov (Cenu rektora prevezmú traja a Cenu dekana 32 študentov). 
Dekan prof. Kutiš tiež informoval, že podľa časti nového návrhu metodiky má ministerstvo snahu 
výrazne znížiť počet absolventov Ing. štúdia vzhľadom na počet absolventov Bc. štúdia. 
RNDr. Kotorová zhodnotila ukončený pilotný projekt Študent učí študenta. Na doučovanie 
z Matematiky 1 bolo prihlásených 23 študentov a na Matematike 2 bolo 10 študentov. Projekt bol 
úspešný a podľa študentov prínosný a privítali by túto formu doučovania aj pre iné predmety. 
 

• Prijímacie konanie 
RNDr. Kotorová informovala, že aktuálne je otvorené 2. kolo prijímacieho konania na bakalárske 
štúdium. Druhé kolo prijímacieho konania je otvorené do 14.07.2023 a neotvára sa pre ŠP Aplikovaná 
informatika. 



 
 

  
  

RNDr. Kotorová uviedla, že zatiaľ je počet prijatých uchádzačov na bakalárske štúdium 851, počet 
podmienečne prijatých uchádzačov je 480. 
Dekan doplnil, že v budúcnosti sa na FEI STU budeme musieť zamerať na efektívny výber dobrých 
študentov, ktorí majú čo najväčšiu šancu pokračovať v štúdiu ďalej, keďže to bude výrazne ovplyvňovať 
niektoré z merateľných ukazovateľov v pripravovaných výkonnostných zmluvách zo strany MŠVVaŠ SR. 
Ing. Sojak informoval o otvorenom 2. kole prijímacieho konania na inžinierske štúdium, ktoré prebieha 
od 01.07.2023 do 14.07.2023 pre všetky ŠP okrem ŠP Aplikovaná informatika. Na doktorandské 
štúdium je prijatých 39 uchádzačov. 
 

• Vnútorný systém kvality 
Ing. Sojak zhodnotil júnové stretnutie s Ing. Džubákovou, osobou zodpovednou za oblasť kvality 
z rektorátu STU. Išlo o prípravu našej fakulty pred očakávanou októbrovou kontrolou. Ing. Džubáková 
napr. odporúča skontrolovať, či je v sústave povolaní www.sustavapovolani.sk v danom povolaní 
odporúčaná príslušná úroveň vzdelávania. Zároveň je naplánované ďalšie stretnutie v blízkej dobe 
k postupnému redizajnu VSK STU a implementácii modelu CAF na STU. 
Dekan prof. Kutiš oslovil riaditeľov ústavov aby nominovali na každom ústave kontaktnú osobu 
zodpovednú za administráciu VSK a vytvorenie novej pracovnej skupiny pre VSK. Poverená osoba bude 
zároveň komunikovať s doc. Miklovičovou. 
Úloha 2.1: Nominácia osôb zodpovedných za administráciu VSK na jednotlivých ústavoch, 
zodpovednosť: riaditelia ústavov, termín: 31.07.2023. 

 
K bodu 3:   Veda, výskum a medzinárodné vzťahy 
Prof. Weis informoval o podpísaní zmluvy o spolupráci v oblasti mikroelektroniky s Industrial 
Technology Research Institute na Taiwane a Elektrotechnickým ústavom SAV. Vďaka tejto spolupráci 
je určených 15 mil. eur na podporu výskumu, výroby a vzdelávania v oblasti polovodičov. 
Doc. Babinec spomenul podpísanie memoranda o spolupráci medzi STU a KEPCO International Nuclear 
Graduate School v Južnej Kórei, ktorá sa snaží o prienik do Európy s výstavbou svojich reaktorov. Na 
pripravovanom fóre so zástupcami krajín V4 v Južnej Kórei by sa mali zúčastniť aj rektor STU Oliver 
Moravčík a doc. Vrban z ÚJFI. Podľa memoranda sa predpokladá výmena študentov medzi školami. 
Prof. Weis informoval o nasledovných vyhlásených výzvach: 

1. „Matching“ granty, ktoré sú doplnkové granty ku zdrojom už získaným od súkromného sektora 
v rámci výskumnej spolupráce za obdobie 01.01.2020 - 31.12.2022. Podporu získanú z 
„matching“ grantov budú môcť žiadatelia využiť na nákup alebo zlepšenie výskumnej 
infraštruktúry a prístrojového vybavenia,  

2. Štipendiá pre excelentných výskumníkov a výskumníčky R2-R4 - účelom výzvy je prilákať 
zahraničných špičkových výskumníkov a taktiež zamedziť odlivu domácich špičkových vedcov, 

3. Veľké projekty pre excelentných výskumníkov - cieľom výzvy je pritiahnuť alebo udržať a 
podporiť individuálnych excelentných výskumníkov a ich tímy pri realizácii výskumu na 
výskumných inštitúciách na Slovensku.  

Predpokladaný termín uzavretia všetkých troch výziev je koniec septembra 2023. 
 
 
 

http://www.sustavapovolani.sk/


 
 

  
  

K bodu  4:   Rozpočet FEI STU 
Dekan prof. Kutiš najprv v krátkosti zhrnul proces tvorby návrhu rozpočtu a vysvetlil čím bola jeho 
tvorba ovplyvnená. Návrh rozpočtu bude zverejnený po schválení Akademickým senátom. 
Tajomník Mgr. Miklovič vysvetlil členom kolégia rozpočtovanie príjmov a výdavkov.   
Najväčšia časť príjmov pochádza z dotácie na základe dotačnej zmluvy. Mgr. Miklovič dal do pozornosti 
veľké finančné prostriedky prenesené z minulých rokov. Ide o zdroje, ktoré sú prioritne uložené na 
ústavoch. Oslovil riaditeľov ústavov s požiadavkou na prípravu finančného plánu, ako tieto finančné 
prostriedky plánujú využiť najbližšie tri roky. 
Dekan prof. Kutiš vysvetlil zmenu typu dotácie pre excelentné tímy, ktorá bola minulý rok účelová, 
tento rok neúčelová, čo spôsobilo výpadok v príjmoch fakulty viac ako 1 mil. eur. Zároveň nárast 
výdavkov oproti minulému roku o cca 1 mil. eur a z tohto dôvodu má fakulta k dispozícii približne 11,4 
mil. eur z dotácie na pedagogiku 07711 a na vedu a výskum 07712. Samotný nárast výdavkov o viac 
ako 1 milión eur je spôsobený presunom nákladových položiek za CUVTIS a ACCORD zo strany R-STU 
na fakulty STU a nárastom cien energií. Preto bude do budúcna nevyhnutné zamerať sa na 
optimalizáciu tých nákladových položiek, ktoré sme z pohľadu chodu fakulty schopní ovplyvniť - sem 
patrí najmä hospodárne nakladanie s priestorom a s tým súvisiace náklady na energie. 
Mgr. Miklovič informoval, že najväčšiu časť výdavkov tvoria osobné náklady, ktoré predstavujú 78% 
nákladov z neúčelovej dotácie. Taktiež spomenul vysoké platby za energie na fakulte. Výdavky na 
opravy a investície predstavujú viac ako 2,5 mil. eur. Zároveň uviedol, že fakulta sa musí podieľať na 
spolufinancovaní projektu ACCORD vo výške 5%. 
Dekan prof. Kutiš predstavil podrobnejšie mzdové prostriedky určené na ústavy a inštitúty. Požiadal 
riaditeľov ústavov  o prípravu  sumarizácie výkonov pracovníkov ústavov, spolu s návrhom úpravy 
týchto platov. 
Úloha 4.1: Príprava  sumarizácie výkonov pracovníkov ústavov, spolu s návrhom úpravy týchto platov, 
zodpovednosť: riaditelia ústavov a inštitútov, termín: 31.08.2023. 
 
K bodu 5:   Nová metodika z ministerstva školstva 
Dekan prof. Kutiš v krátkosti predstavil novú metodiku, podľa ktorej, by sa mzdové prostriedky mali 
rozpočítavať tak, aby bola zabezpečená určitá stabilita na jednotlivých univerzitách – takto to 
prezentuje prof. Kanovský z MŠVVaŠ SR. Pre obdobie troch (šiestich) rokov sa určujú nasledovné 
stabilné podiely rozpisu štátnej dotácie: na zabezpečenie vzdelávania 43%, zabezpečenie vedy 
a výskumu 38%, výkonnostné zmluvy 10%, sociálne štipendiá 8% a rozvoj VŠ 1%. 
 
K bodu 6:   Rôzne 
Prerokovaniu tohto bodu sa kolégium pre nedostatok času nevenovalo.  
 
    
 
 
 
 
Zapísala: 03.07.2023        Zápisnicu overil: 07.07.2023  
Barbora Fančovičová        prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD.  

dekan FEI STU 



 
 

  
  

Príloha: Sumarizácia úloh 03.07.2023  
 

Číslo 
úlohy  

Znenie úlohy  Zodpovednosť  Termín 
splnenia  

Kontrola 
splnenia  

2.1 Nominácia osôb zodpovedných za 
administráciu VSK na jednotlivých 
ústavoch 

riaditelia ústavov  31.07.2023   

4.1 Príprava  sumarizácie výkonov 
pracovníkov ústavov, spolu 
s návrhom úpravy týchto platov, 
zodpovednosť 

riaditelia ústavov 
a inštitútov 

31.08.2023  

 
 

 


